

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No.: 21044

14th March, 2022

Dear Parents/ Guardians,

S6 Last School Day

Given the current COVID-19 situation, the school has decided to arrange the “S6 Last School Day” online through Microsoft Teams. The event will take place on 21st March, 2022 from 2:00 pm to 2:40 pm. There will be a prayer service for giving thanks to God for the blessings bestowed on S6 students throughout their years of education in CSK. Students will be provided with the latest information about the arrangement of Hong Kong Diploma of Secondary Education examination.

Students should be punctual for the event. Attendance will be taken during the first five minutes of the event. Students should fill in the Attendance Form by entering their class, class number and name e.g. 6A01 Chan Tai Man.

If a student is sick and unable to attend the event, his parent should either call the General Office or send an email with the following details to absence@csklsc.edu.hk : Class, Class Number, Student Name, Date of Absence, Reason, Parent’s Name and Contact Number. Please put down “Leave Application” as the email subject line.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 27118175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

21044

敬啟者：

中六最後上課日活動安排

因應現時疫情，本校決定以網上形式透過 Microsoft Teams 舉行中六最後上課日活動。有關活動將於 2022 年 3 月 21 日下午 2:00 至 2:40 舉行。當日活動包括禱告禮儀以感謝天主一直保佑學生的學習和成長。學校亦會發佈有關香港中學文憑試安排的最新資訊。

學生應準時出席最後上課日活動。活動首五分鐘將進行點名，學生須於網上點名紀錄上輸入班別、班號及姓名(例如 6A01 Chan Tai Man)。

如學生因病未能出席活動，家長請致電校務處或電郵學校告假(absence@csklsc.edu.hk)，如以電郵告假，須清楚寫上學生姓名、班別、班號、缺席日期、原因、家長姓名及聯絡電話，並於電郵標題欄填上“學生告假申請”。

如有疑問，歡迎致電校務處 2711 8175 查詢。

此致
中六級家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2022 年 3 月 14 日